
Protokół nr XLIX/2021
z sesji Rady Miejskiej

w dniu 26 listopada 2021 r.

Posiedzenie odbyło się w sali obrad Rady Miejskiej nr 216 w Ratuszu na Placu Wolności 1.

Przewodniczący Rady, Pan Artur Pokora o godz. 900 w sali obrad Rady Miejskiej w Ratuszu, na Placu 
Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady czterdziestej ósmej sesji Rady Miejskiej Bystrzycy 
Kłodzkiej VIII kadencji. Powitał serdecznie wszystkich radnych, Burmistrza.

Obrady rozpoczęto 26 listopada 2021 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:24 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni radni:
1. Marian Adamów
2. Bogusława Katarzyna Chmielewska
3. Janusz Andrzej Gałan
4. Agnieszka Monika Jędrak
5. Mieczysław Adam Kamiński
6. Marek Kornel Kaźmierski
7. Jan Marcin Krawczyk
8. Dariusz Mirosław Krzemiński
9. Halina Anna Krzysztofik
10. Dariusz Stanisław Piotrowski
11. Artur Jan Pokora
12. Emilia Anna Siwek
13. Leszek Edward Stróż
14. Jan Szkwarek
15. Sławomir Tadeusz Wełna

Porządek dzienny sesji:  
     1. Otwarcie obrad.
     2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
     3. Wskazanie wiceprzewodniczącego odpowiedzialnego za obliczanie wyników głosowań imiennych.
     4. Informacje przewodniczącego o wprowadzonych autopoprawkach do porządku obrad.
     5. Wnioski o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad.
     6. Podjęcie uchwał w sprawach:

    1/  zmian w budżecie gminy na rok 2021;
    2/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bystrzyca Kłodzka;
    3/ określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;
    4/ określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;
    5/ opłaty targowej na 2022 r.;
    6/ opłaty miejscowej w roku 2022;
    7/ opłaty uzdrowiskowej na rok 2022;
    8/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu;
    9/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy; 
  10/ zmiany uchwały nr XXXIV/289/2020 z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie szczegółowych zasad  
        ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz 
         w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi;
  11/ określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
        specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
         zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
         zwolnienia  od opłat, jak również trybu ich pobierania;
  12/ ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrot kosztów podróży służbowych radnych 
        Rady Miejskiej Bystrzycy Kłodzkiej;
  13/ zmiany uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej;
7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Bystrzyca Kłodzka za rok szkolny 2020/2021.
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  8. Informacja przewodniczącego o podpisaniu protokołu z poprzedniej sesji.
         9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.
       10. Interpelacje i zapytania radnych.
       11. Informacje Przewodniczącego Rady.
       12. Sprawy różne.
       13. Zamknięcie obrad.

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1.

Ad. 3. Wskazanie wiceprzewodniczącego odpowiedzialnego za obliczanie wyników głosowań 
imiennych.

Przewodniczący Rady poinformował, że podczas głosowania na sesji, osobą odpowiedzialną za 
obliczanie wyników głosowań imiennych będzie Wiceprzewodniczący Rady Leszek Stróż.

Ad. 4. Informacje przewodniczącego o wprowadzonych autopoprawkach do porządku obrad.

Przewodniczący Rady dodał do porządku dziennego posiedzenia następujące projekty uchwał:
- pkt 6. ppkt 14 o zmianie uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości;
- pkt 6. ppkt 15 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa 
powołanego do realizacji projektu pt. "Czysta energia - budowa infrastruktury do wytwarzania energii ze 
źródeł odnawialnych na potrzeby Uczestników Klastra Energii ARES" w ramach działania 3.1 RPO WD 
2014-2020 "Produkcja energii ze źródeł odnawialnych".

Ad. 5. Wnioski o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad.

Brak.

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawach:

1/ zmian w budżecie gminy na rok 2021;

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik gminy Danuta Gargasz.

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Burmistrz Renata Surma
- Mieczysław Adam Kamiński

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie gminy na rok 2021; 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
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Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Artur Jan Pokora, Emilia Anna 
Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/402/2021
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik nr 2.

2/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bystrzyca Kłodzka;

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik gminy Danuta Gargasz.

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Burmistrz Renata Surma
- Mieczysław Adam Kamiński

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bystrzyca Kłodzka;. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Artur Jan Pokora, Emilia Anna 
Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/403/2021
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bystrzyca Kłodzka

Uchwała stanowi załącznik nr 3.

3/ określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma. 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
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Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir 
Tadeusz Wełna

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/404/2021
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości

Uchwała stanowi załącznik nr 4.

4/ określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma.

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Jan Szkwarek
- Burmistrz Renata Surma

Głosowano w sprawie:
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław Krzemiński, Artur Jan Pokora, Emilia 
Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Sławomir Tadeusz Wełna
PRZECIW (1)
Jan Szkwarek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Mieczysław Adam Kamiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/405/2021
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych

Uchwała stanowi załącznik nr 5.

5/ opłaty targowej na 2022 r.;

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma..

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
opłaty targowej na 2022 r.;. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (12)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Artur Jan Pokora, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna
PRZECIW (1)
Halina Anna Krzysztofik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dariusz Stanisław Piotrowski, Emilia Anna Siwek

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/406/2021
w sprawie opłaty targowej na 2022 r.

Uchwała stanowi załącznik nr 6.

6/ opłaty miejscowej w roku 2022;

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma..

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński

Głosowano w sprawie:
opłaty miejscowej w roku 2022;. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Artur Jan Pokora, Emilia Anna 
Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/407/2021
w sprawie opłaty miejscowej w roku 2022

Uchwała stanowi załącznik nr 7.

7/ opłaty uzdrowiskowej na rok 2022;

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma..

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Spraw 
Społecznych dotyczącą procedowanego projektu uchwały.
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W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński
- Burmistrz Renata Surma

Głosowano w sprawie:
opłaty uzdrowiskowej na rok 2022;. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Artur Jan Pokora, Emilia Anna 
Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/408/2021
w sprawie opłaty uzdrowiskowej na rok 2022

Uchwała stanowi załącznik nr 8.

8/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu;

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma.

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu;. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Artur Jan Pokora, Emilia Anna 
Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/409/2021
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu

Uchwała stanowi załącznik nr 9.
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9/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy;

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma..

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński
- Burmistrz Renata Surma

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy;. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Artur Jan Pokora, Emilia Anna 
Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/410/2021
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy

Uchwała stanowi załącznik nr 10.

10/ zmiany uchwały nr XXXIV/289/2020 z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 
oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi;

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik OPS Małgorzata Kuchejda. . 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Spraw 
Społecznych dotyczącą procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Burmistrz Renata Surma
- Kierownik OPS Małgorzata Kuchejda
- Mieczysław Adam Kamiński
- Małgorzata Kuchejda

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr XXXIV/289/2020 z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w 
schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi;. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
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Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Artur Jan Pokora, Emilia Anna 
Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/411/2021
w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/289/2020 z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie szczegółowych

zasad ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne za pobyt w schronisku dla osób
bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi

Uchwała stanowi załącznik nr 11.

11/ określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania;

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik OPS Małgorzata Kuchejda. . 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Spraw 
Społecznych dotyczącą procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Burmistrz Renata Surma
- Małgorzata Kuchejda

Głosowano w sprawie:
określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 
również trybu ich pobierania z autopoprawką, 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Artur Jan Pokora, Emilia Anna 
Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła z autopoprawką:

Uchwałę Nr XLIX/412/2021
w sprawie  określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania

Uchwała stanowi załącznik nr 12

12/ ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrot kosztów podróży służbowych 
radnych Rady Miejskiej Bystrzycy Kłodzkiej;

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma.
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Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrot kosztów podróży służbowych radnych Rady 
Miejskiej Bystrzycy Kłodzkiej;. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław Krzemiński, Artur Jan Pokora, Leszek
Edward Stróż, Sławomir Tadeusz Wełna
PRZECIW (1)
Halina Anna Krzysztofik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Mieczysław Adam Kamiński, Dariusz Stanisław Piotrowski, Emilia Anna Siwek, Jan Szkwarek

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/413/2021
w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrot kosztów podróży

służbowych radnych Rady Miejskiej Bystrzycy Kłodzkiej

Uchwała stanowi załącznik nr 13.

13/ zmiany uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej;

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej;. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław Krzemiński, Dariusz Stanisław 
Piotrowski, Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Sławomir Tadeusz Wełna
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Mieczysław Adam Kamiński, Halina Anna Krzysztofik, Jan Szkwarek

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/414/2021
w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej

Uchwała stanowi załącznik nr 14.

14/ o zmianie uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości;
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Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma.

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
o zmianie uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Artur Jan Pokora, Emilia Anna 
Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLIX/415/2021
 o zmianie uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości

Uchwała stanowi załącznik nr 15.

15/ zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa powołanego do 
realizacji projektu pt. "Czysta energia - budowa infrastruktury do wytwarzania energii ze źródeł 
odnawialnych na potrzeby Uczestników Klastra Energii ARES" w ramach działania 3.1 RPO WD 
2014-2020 "Produkcja energii ze źródeł odnawialnych".

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa powołanego do realizacji 
projektu pt. "Czysta energia - budowa infrastruktury do wytwarzania energii ze źródeł odnawialnych na 
potrzeby Uczestników Klastra Energii ARES" w ramach działania 3.1 RPO WD 2014-2020 "Produkcja 
energii ze źródeł odnawialnych" z autopoprawką. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Dariusz Stanisław Piotrowski, Artur Jan Pokora, Emilia Anna 
Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła z autopoprawką: 

Uchwałę Nr XLIX/416/2021
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zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa powołanego do 
realizacji projektu pt. "Czysta energia - budowa infrastruktury do wytwarzania energii ze źródeł 
odnawialnych na potrzeby Uczestników Klastra Energii ARES" w ramach działania 3.1 RPO WD 
2014-2020 "Produkcja energii ze źródeł odnawialnych".

Uchwała stanowi załącznik nr 16.

Ad. 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Bystrzyca Kłodzka za rok szkolny 
2020/2021.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała, że Komisja przyjęła informację o 
stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Bystrzyca Kłodzka za rok szkolny 2020/2021.

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński
- Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska zapoznała się z informacją o stanie realizacji zadań 
oświatowych Gminy Bystrzyca Kłodzka za rok szkolny 2020/2021.

Ad. 8. Informacja przewodniczącego o podpisaniu protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że podpisał protokół z XLVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 29 
października 2021 r. 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Burmistrz Renata Surma. 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych.

Brak. 

Ad. 11. Informacje Przewodniczącego Rady.

Przewodniczący Rady poinformował, że że termin następnej sesji przewidywany jest na dzień 29 
grudnia 2021 r. 

Ad. 12. Sprawy różne.

W dyskusji wzięli udział:
- Dariusz Stanisław Piotrowski
- Janusz Andrzej Gałan
- Jan Szkwarek
- Zastępca Burmistrza Beata Hucaluk-Szpanier
- Agnieszka Monika Jędrak
- Burmistrz Renata Surma
- Halina Anna Krzysztofik
- Mieczysław Adam Kamiński
- Marian Adamów
- Prezes ZUK Kazimierz Sołotwiński
- Marian Adamów
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Ad. 13. Zamknięcie obrad.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął czterdziestą dziewiątą sesję Rady 
Miejskiej VIII kadencji o godz.1124. 

Protokół sporządziła:
 Sylwia Anioł

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.    
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